
Beste allen, 
 
Bij deze de beantwoording op onderstaande vragen die op 25 mei gesteld werden tijdens de 
Oordeelsvormende vergadering van de gemeenteraad: 
 
Sandra Verdoorn VVD 

Suppord organiseert in de Spil 2 inloopavonden per week. In de Zonnebloem is (bij navraag) beperkt ruimte (1 

avond in de week) om mogelijk iets te organiseren voor jongeren. Kunnen we 1 avond in de week een extra 

inloop in de Zonnebloem organiseren zodat de jongeren in Papendrecht 3 avonden in de week naar een inloop 

kunnen? 

Margre van Wijngaarden PAB 

Suppord organiseert 2 inloopavonden in de Spil. In de Spil zijn de mogelijkheden niet ideaal voor een inloop 

maar Suppord organiseert deze inloop door gebrek aan mogelijkheden alsnog. PAB vraagt zich af waarom de 

beschreven locatie in de Kraaihoek (niet de Zonnebloem) dan afvalt al zijn de mogelijkheden niet het meest 

ideaal. Indien dit qua bezetting (capaciteit) niet mogelijk is , waarom kiest men dan niet voor 1 avond inloop in 

de Spil en 1 inloopavond in de Kraaihoek.  

 

Antwoord: 

Geachte mevrouw, heer, 

Op 25 mei werden er tijdens de Oordeelsvormende vergadering van de gemeenteraad door het PAB 

en de VVD vragen gesteld over de verzonden RIB – Verkenning Jongeren Inlooplocatie Papendrecht. 

Bij deze volgt de  beantwoording op de gestelde vragen. 

Aangezien de wens erg groot is om een inloopfunctie voor Suppord te creëren in de wijk de 

Kraaihoek wordt er op korte termijn opdracht gegeven om de verkenning in de wijk Kraaihoek verder 

voort te zetten.  Mocht uit dit nadere onderzoek blijken dat er zich alsnog een mogelijkheid voor een 

ruimte voordoet voor het realiseren van een tijdelijke inloop, dan zal het college deze kans grijpen en 

in overleg met de jongerenwerkers, deze inloop realiseren in Kraaihoek.  

Bij dit nadere onderzoek wordt er opnieuw gekeken naar de diverse locaties in de wijk de Kraaihoek. 

Zoals de Zonnebloem, andere locaties en eventuele alternatieven. Uit het vorige onderzoek bleek dat 

er geen ideale locatie beschikbaar was voor het jongerenwerk om een inloop te starten. Bij het nu te 

starten onderzoek worden er op korte termijn verdiepende gesprekken gevoerd en wordt er niet op 

zoek gegaan naar een ideale locatie maar naar een beschikbare locatie. Hierbij worden wel de 

volgende punten meegenomen: 

• De huidige bezetting van een locatie. Is het wel mogelijk om te huren? 

• De geschiktheid van de locatie.  

• De capaciteit van het jongerenwerk.  

Uiteraard zullen wij u tijdig informeren over het vervolg. 

Met vriendelijke groet, 

Jaco van Erk 

  

 



 


